简单句:

1)有关犯罪的细节性描述引发对部分人群的偏见

- 2) 个人在保护环境方面的重要性不能被忽略。
- 3) 很多偏远地区的孩子因残疾或疾病无法上学。
- 4) 当今的经济环境不允许政府把钱花不重要的事情当中.
- 5)个人可以通过和朋友,邻居,同事分享节能信息鼓励他人过低碳环保生活。
- 6) 智能手机可以让人们随时随地通过博客微博或其他社交网站和更多的人分享想法
- 7) 政府应该通过制定政策和计划来带头

Detailed description of crimes creates bias towards certain groups of people.

The significance of individuals in terms of environment protection cannot be overlooked.

Many children in rural/remote areas cannot attend school because of disability and illness.

Current economic climate does not allow the government to spend public money on less important areas.

Individuals can encourage others to live a low-carbon and environmentally-friendly life by sharing information with friends, neighbors and co-workers.

Smart phones enable people to share their ideas with broader audience through blogs, microblogs and other social networking websites at any time and anywhere.

The government should take the lead by making policies and plans.

- 1 detailed description; bias
- 2 significance; ignore/overlook
- 3 attend school; disability; illness;
- 4 economic climate /economic environment ; less important field /field of lower priority
- 5 share information with sb; low-carbon and environmentally friendly life
- 6 smart phone; broader audience; social networking website
- 7 take the lead; make policy and plan

...的定语从句

1) 持有硕士学位的男人占了全部学生的 50% master's degree; make up/ constitute/account for

2) 胜利者书写的历史存在偏见。 bias/stereotype History that is written by winners contains bias.

3)人们应该放弃消耗时间和精力的事 sap time or energy

People should abandon/give up things that waste time and energy

4) 很多人浪费时间在无意义的事上

Many people waste their time and energy on things that add no value.

5) 老板欣赏那些能展现出自己能力的年轻人。 like/appreciate; show/exhibit;

Employers appreciate young people who show their capacities.

6)关注过多负面消息的媒体会引起恐慌和偏见。 pay close attention to

The media that pay too much attention to negative news and stories can give rise to fear and bias.

7)素食者不吃通过杀害动物获得的食物。 vegetarian

Vegetable eaters do not eat foods that are produced by killing animals

8)研究人员旨在尽量减少动物遭受的痛苦。 aim to minimize; pain ; experience Researchers aim to minimize the pains that animals suffer.

9) 那些喜欢或擅长科学的女孩缺少女生味。 do well in / excel in; less feminine

The girls who do well in science are less feminine.

10) 雇主可以提供许多帮助年轻人平衡家庭和工作矛盾的举措。 balance/juggle

Employers can offer/provide many plans that can help young people balance between life and work.

状语从句练习 (前两句不是状从)

1, 第一步发生在清洗场, 在这里瓶子被高压水清洗了。

Cleaning plant

The first step take place in a cleaning plant, where bottles are cleaned by high pressure water.

2, 对于穷国尤其如此,因为在这里资金有限。

This is especially true for...; budget ;

This is especially true for poor countries where budgets are limited.

3,孩子很可能模仿电视中的犯罪行为,因为他们太小了,而不能分清是非。 Mature enough; ;tell the difference between right and wrong; imitate

Children are likely to imitate criminal activities on TV, because they are not mature enough to tell the difference between right and wrong.

4,越来越多的人们不得不花费更多的精力和时间学习新的技能,使得在就业市场上能保持优势。

retain a competitive edge

More and more people have to spend much energy and time learning new skills, so that they can

retain a competitive edge in the job market.

5,一个人的动机是阴暗的,他可以通过滥用技术侵犯你的隐私。

motive ; negative ;misuse

If a person's motive is negative, he can enter into your extreme privacy by misusing technology.

6,大多数人需要一份稳定且可靠的收入由于家庭责任,即使他们并不太满意自己的工作。 reliable; be unsatisfied with

Most people need a stable and reliable income because of the family duty, even though they are unsatisfied with their jobs at all.

7,尽管知道这些技术的副作用,我们现在正在让自己完全依赖于它。

side effect

Although we know the side effects of these technologies, we are making ourselves fully dependent on them.

因果关系衔接 (不是每句话都能写出 5 种。能写几种算几种)

如果政府投资过多的钱在艺术上,会使公共资源变的有限。

1) If the government pumps too much money in art, this will make public resources limited.

2) When the government pumps too much money in art, this will make public resources limited.

3) The government pumps too much money in art, which will make public resources limited.

4) The government pumps too much money in art. This will make public resources limited.

5) The government pumps too much money in art, thereby making public resources limited.

艺术让人脱离枯燥生活,从而它促进了人的情感健康

1)

2)

3)Art enables people to escape from boring life, which promotes their emotional fitness.

4) Art enables people to escape from boring life. This promotes their emotional fitness.

5) Art enables people to escape from boring life, thereby promoting their emotional fitness.

他们摄入了大量的糖,脂肪,卡路里,这样会导致体重增加和肥胖 Take in; fat; weight gain; obesity

- 1) If they take in lots of fat, sugar and calories, this will create weight gain and obesity.
- 2) When they take in lots of fat, sugar and calories, this will create weight gain and obesity.
- 3) They take in lots of fat, sugar and calories, which will create weight gain and obesity.
- 4) They take in lots of fat, sugar and calories. This will create weight gain and obesity.

对犯罪的描述让人们能提前采取措施,从而降低可能的危险或者损失 add extra protection in advance; danger and loss

- 1) If people can add extra protection in advance, this will reduce possible danger and waste.
- 2) When people can add extra protection in advance, this will reduce possible danger and waste.
- 3) People can add extra protection in advance, which will reduce possible danger and waste.
- 4) People can add extra protection in advance. This will reduce possible danger and waste.

补充练习

人们没有足够的可支配的收入,他们可能会犯法,对社会稳定造成威胁。

If people do not have adequate disposable incomes, they are likely to commit crimes, which can pose a threat to domestic stability.